



Regionsmøde d. 14. januar 2025

Hvornår: Tirsdag, d. 14. januar 2025, kl. 18.30-20.30

Hvor: Grønnevang Kirke, Tolvkarlevej 76, 3400 Hillerød. I kælderen

Afbud fra: Peeter (Helsingør søndag 19.00), Chris (Humblebæk, Nivå m.fl.), Jens (Fr. sund), Søren G (Birkerød), Leon (speakerbank).

Dagsordenforslag:

1. Valg af mødeleder og referent.

Formand Finn S bød velkommen og læste op om regionerne og deres virke fra Servicehåndbogen. Vibeke R blev valgt til mødeleder, og Jeppe L til referent.

2. Godkendelse af dagsordenen.

Dagsordenen blev godkendt. Note til referat: Det står i referat, at det er CPH12, der arrangerer nytårsaften. Finn m.fl. minder om, at vi har besluttet, at der er to ugers frist til indsigelser til udsendte referater – er der ingen/kommer der ikke nyt referat, er det udsendte vedtaget.

3. Oplæsning af de 12 Traditioner.

Vibeke R læste de 12 traditioner – smukt som vanligt.

4. Præsentationsrunde og evt. kort nyt fra grupperne

Christian, Hornbæk: Lille gruppe på 6-8 stk – velfungerende.

Erik, Rungsted Kyst: Relativt succesfuldt 16-17 deltagere. I går to helt nye piger. Speak én gang årligt ved jubilæum, 17. februar næsten på to-årsdagen.

Maiken, Rungsted Kyst: Erik har fortalt.

Suzanne, LiV-repræsentant. Kommer primært Hørsholm og har tænkt sig på forretningsmøde, at vil gerne være repræsentant.

Jeppe, Allerød: Ved at være tilbage i 20'erne. Velfungerende.

Annemette: Helsingør onsdag, psyk: Supertilfreds og velfungerende. TEU-rep.

Finn, Blovstrød, Same-same – 10-12 stk med mange dejlige oldtimere. Er i anden sammenhæng blevet kontaktet af AA'ere, der har kørt forgæves til møde jule- og nytår, så husk at melde ind til mødelisten på AA's hjemmeside ved højtiderne.

Jan, Hillerød Trollesbro: God stabil gruppe med ml 13-20 deltagere.

Jytte, Stenløse: Ikke mange i søndags, men ellers velfungerende.

Stig, Helsingør: 16-17 stk blandet kønsmæssigt – velfung.

Vibeke: Kasserer regionen.

5. Gennemgang af Regnskab og Budget

Vibeke fremlagde årsregnskabet – hattepengene er gået ned. Har kun sendt 45.000 kroner ind til AA Danmark mod tidligere op til 70-80.000.





REGION NORDSJÆLLAND

Erik: Ked af, at jeg personligt har været en udgift til SK, som ikke deltog i og ikke havde meldt fra til. Misforståelse – troede var meldt fra. Til gengæld har vi (Erik og fru Maiken) ikke taget kørepenge de sidste to år.

Christian: Er det ikke om at opfordrer gruppekassererne til at sende penge ind/tømme kaffefiltrene.....

Erik: Til start tænkte ”hvorfør besvære regionen – hvorfor ikke sende direkte ind”

Suzanne: Har i gruppe til gruppesamvittighedsmøde efterspurgt regnskab og ingen opbakning på mødet, men efterfølgende har flere henvendt sig og takket for spørgsmålene.

Jeppe: Vi er under pkt. 5 – skal vi ikke holde os til årsregnskabet i stedet for at snakke pkt. 6....

Årsregnskab og budget godkendt.

6. Hattepenge

Jeppe: Vil gerne foreslå – for at komme halve historier og rygter til livs – lav åbne regnskaber for hattepengene. Vi har tidligere haft, hvor sendtes til regionsråd (formandskab og sekretær), men vil foreslå helt åbent.

Annemette: Enig med.

Christian: Enig – men hvad er fordelene ved at sende hattepengene gennem regionen...

Vibeke R forklarer, at regionen har udgifter til ex.vis servicekonference. Christian takker og forstår det snedige i ”systemet”

Suzanne: Synes rigtig, rigtig god idé.

Jan: Vil ikke løse problem med, at grupper kun vil betale til AA Danmark.

Stig: Vores kasserer sender ca halvdelen til AA Danmark

Erik: Udover kasserer i Rungsted så medkasserer i anden gruppe. Ved at andre grupper har husleje og kender grupper, der har betalt beløb til ex. børnestøtteprojekter i de kirker, de holder til.

Vibeke: Har de seneste to år sendt takkekort du til de grupper, der har bidraget. Ved ikke om nødvendigt med beløb – er det at pege fingrene ?

Jeppe: Ja, det er det jo nok. Men synes, at det er værd at prøve – og de måske pegende fingre vil så forhåbentlig få flere til ude i grupperne at stille spørgsmål til hattepengene/forholde sig til dem på gruppesamvittighedsmøder.

Vibeke: Skal det være alle grupper – eller dem, der har betalt, der skal med på en s“dan opgørelse.

Jeppe: Kun dem, der betaler – ellers er det for meget pege fingre. Ved at oplyse dem, der betaler ind, giver det mulighed for dem, der ikke gør eller gør det i betænkelig lav grad at stille spørgsmål ved gruppesamvittighedsmøder.

Forslaget vedtaget enstemmigt.

7. Nyt fra:



Telefon og e-mail udvalg (TEU)

Annemette: Har overtaget at være telefonvagtssponsor til, hvis en vagt har haft ubehagelig samtale. Mangler teknisk bagpersonale. Erik: Er det egen telefon eller omstilling. Annemette: Kan vælge om bruge egen telefon eller en AA-telefon. Er kun én til back-up. Telefonen kører.



IT- og Håndbogsudvalget





REGION NORDSJÆLLAND

Jeppe fortæller, at han ikke er blevet indkaldt til møde – og fortæller, at hjemmesiden lader en del tilbage at ønske ift. region midts fx

Suzanne: Grafisk designer - tilbyder at gå ind og kigge. Sekretæren for regionen formidler kontakt mellem Suzanne og Simun hhv Niels fra AA-data.

Hovedservicerådet (HSR)

Annemette: Ved ikke hvad sku' sige – ikke klar på, at sku' være forberedt derpå.

Stig: Med til HSR-møde, da fmd. for håndbogsudvalget. To gik før mødet og personer, der brokker sig konstant. Mangel på interesse/respekt for andre.

Annemette: Ikke været der så længe, men synes gode diskussioner.

Vibeke: Var også med til seneste HSR. Var en del forviklinger/misforståelser. Bl.a. troede et udvalg at de ikke sku' til Bornholm, men det skal de så efter al sandsynlighed alligevel.

Møde igen februar.

Stig: Kommentar til økonomi – der kom et papir ud med søjler osv. Og gudhjælpemig om den ikke kom på Facebook.

Snak herom – blandt andet om, at det nok havde været en god idé at udsende nyt Servicenyt om, at papiret var trukket tilbage.

Landsdækkende Informationsudvalg (LiV)

Suzanne: Afventer vist endelig godkendelse fra Folkemødet.

Jeppe: Nej, vi er endelig godkendt til Pop Up.

Stig: Tidligere har haft forretningsfører, der "bare" godkendte Folkemødet til budgettet – nu kasserer, der gør tingene på en helt anden måde.

Suzanne: Synes også, at skal andet end Folkemødet i LiV – efterlyser om andre vil komme ud og fortælle om AA. Og kig power-point.

Havde ikke personligt en Wauw-oplevelse på Folkemødet sidste år.

8. Servicekonference – mandtal. Jan roteret ud, Jytte 4. år, Erik og Maiken 3. års, Suzanne og Søren G 2. års. Mangler en 1. års-delegeret – Christian spørger ind til, hvad er – får en forklaring og stiller sig til rådighed. Christian valgt med akklamation.

9. Nyt fra regionens informationsudvalg (RIV) og Det udgående informationsudvalg (DUR)

Jeppe: Der er i sidste mødes referat nævnt spørgsmål om, hvorvidt jeg ønsker at fortsætte som formand. Som i al service, så stiller jeg hjertens gerne mandat til rådighed. Prøver også gerne kickstarte/tage mig sammen.

Jytte, Annemette, Jan og Jeppe udtænker næste træk.

10. AA's fødselsdage

Hurra, hurra – 70 år i dag. Og festligholdes søndag i Helsingør kl. 13.

Annemette: Finn og jeg snakket om at regionen fejrer 90-årsdag. Håber mere konkret på næste regionsmøde.

11. Fastlæggelse af næste møde samt punkter til dagsorden.

Næste regionsmøde er – efter samråd og aftale med Grønnevang Kirke – tirsdag den 13. maj kl. 18.30. Pkt. dagsorden: Internationale delegerede fortæller om World Service-mødet, hvis ikke allerede der er lavet særskilt arrangement om dette.

12. Eventuelt.

Christian: Kan man et sted vedtage, at kan repræsentere flere grupper....





REGION NORDSJÆLLAND

Stig: Kan sagtens referere, men kan komme i situation, hvor skal stemme, og så nytter det ikke at én person sidder med flere stemmer.

Jan: Har startet op i Trollesbro og inden næste regionsmøde kommer der ét mere i Hillerød (overfor stationen) – tænker måske søndag eftermiddag.

13. Sindsrobønnen og 7. tradition

Venlig hilsen Jeppe L, sekretær



Region Nordsjælland